

ENGLISH FOLLOWS

Chers collègues,

Suite au succès de la précédente édition de TRISTAN à Okinawa, nous avons le plaisir d'annoncer que le 13e Symposium triennal sur l'analyse des transports (TRISTAN XIII) se tiendra à Porto de Galinhas (près de Recife), au Brésil, du 28 mai au 2 juin 2028.

Vous trouverez ci-joint le [premier appel à participation](#).

Plus d'informations et des mises à jour régulières sont disponibles sur le site web de la conférence :

<https://galgos.inf.puc-rio.br/tristan2028>

et sur la page LinkedIn :

<https://www.linkedin.com/showcase/tristan-2028/>

Pour toute question et information, contactez galgos@inf.puc-rio.br.

Nous nous réjouissons de vous accueillir au Brésil pour une édition de TRISTAN XIII passionnante et mémorable.

Bien cordialement,

Rafael Martinelli

Chair, TRISTAN XIII

tristansymposium@gmail.com

Teodor Gabriel Crainic

Chair, TRISTAN Steering Committee

tristansymposium@gmail.com

Dear colleagues,

Following the success of the previous TRISTAN edition in Okinawa, we are pleased to announce that the 13th Triennial Symposium on Transportation Analysis (TRISTAN XIII) will take place in Porto de Galinhas (near Recife), Brazil, from May 28 to June 2, 2028.

The [First Call for Participation is attached](#).

Additional information and regular updates may be found on the conference website:

<https://galgos.inf.puc-rio.br/tristan2028>

and on the LinkedIn page:

<https://www.linkedin.com/showcase/tristan-2028/>

For further information, please contact galgos@inf.puc-rio.br.

We look forward to welcoming you to Brazil for an engaging and memorable TRISTAN XIII.

Warm regards,

Rafael Martinelli

Chair, TRISTAN XIII

tristansymposium@gmail.com

Teodor Gabriel Crainic

Chair, TRISTAN Steering Committee

tristansymposium@gmail.com